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BRMG-KRW-X.0012.15.2014 
 

Protokół Nr 38-15/2014 
 
z posiedzenia Komisji Rewitalizacji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dnia 30 
października 2014 roku (czwartek), rozpoczęte o godz. 8: 20, w sali nr 007 
Nowego Ratusza, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.   
 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Dariusz Słodkowski, Przewodniczący Komisji 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 38 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym pocztą elektroniczną 
w terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańsk o przystąpieniu do 
sporządzenia aktualizacji Strategicznego programu transportowego 
dzielnicy Południe w mieście Gdańsku - druk nr 1484.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańsk zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 - druk nr 1512- w zakresie działania 
Komisji.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok - 
druk nr 1513 - w zakresie działania Komisji.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2014 rok. 
 Przedstawia: Przewodniczący Komisji 
 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
 

Głosowanie: 
Porządek został przyjęty 5 głosami za - jednogłośnie. 

 
 



 2

Punkt – 1  
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o przystąpieniu do 
sporządzenia aktualizacji Strategicznego programu transportowego dzielnicy 
Południe w mieście Gdańsku - druk nr 1484. Oryginał projektu uchwały – druk nr 
1484 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 30 października 2014 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.357.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Marek Piskorski, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1484. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Podziękował za przedstawienie informacji.  
Jaki jest przewidywany czas na analizy? 
 
Pan Marek Piskorski, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Robiliśmy już pewne przymiarki i spodziewamy się, że przed wakacjami w 
przyszłym roku będzie można przedłożyć do uchwalenia, ale oczywiście to jest 
procedura wynikająca z potrzeb projektowych i z sumowania okresów ustawowych 
na te rozmaite czynności, no i niestety może się zdarzyć, że będą jakieś 
komplikacje, ale zakładam, że w pierwszej połowie przyszłego roku.  
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji  
A jakieś koszty szacujecie przeprowadzenia tej analizy? 
 
Pan Marek Piskorski, Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
To będzie przeprowadzane przez Biuro Rozwoju Gdańska, a część dotycząca 
partycypacji społecznej przez pracowników Wydziału Programów Rozwojowych i tu 
nie będzie żadnych kosztów, bo to będzie koszt w ramach wynagrodzeń 
pracowników BRM i pracowników WPR. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska o przystąpieniu do sporządzenia aktualizacji 
Strategicznego programu transportowego dzielnicy Południe w mieście Gdańsku 
- druk nr 1484.   
 
Głosowanie: 

Komisja 6 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1484. Opinia 
Nr 38-15/54/20/2014 
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Punkt – 2  
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2014-2040 – druk nr 1512 – w zakresie działania 
Komisji. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1512 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z 30 października 2014 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.385.2014 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1512 w zakresie 
działania Komisji. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Podziękował za przedstawienie informacji. Czy są pytania? 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Przy takim modelu dofinansowania przebudowy drogowej we Wrzeszczu, to 
inwestor nam przelewa środki a nasza jednostka robi przetarg i robi realizację tego 
przedsięwzięcia? 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Dokładnie tak. Dofinansowanie inwestora wchodzi na dochody miasta Gdańska. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Kto jest inwestorem z naszej strony? 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Zarząd Dróg i Zieleni. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
W dniu wczorajszym weszła jeszcze autopoprawka. 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Tak. Ale są to zmiany w edukacji, opiece społecznej, a w zakresie Państwa Komisji 
nie ma zmian. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Autopoprawka naszej Komisji nie dotyczy. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Pozycja w tabeli nr 1.3.2.2. – budowa i przebudowa dróg lokalnych w dzielnicach 
miasta, mowa jest o zmniejszeniu limitu wydatków majątkowych ok. 800 tysięcy 
złotych, czyli jakieś 8% całej kwoty. Środki te przeznacza się na modernizację 
chodników, ale w wyniku całej korekty została zmniejszona wartość 
przedsięwzięcia. Z czego to wynika? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 
Budowa i przebudowa dróg lokalnych, zakres rzeczowy będzie ten sam, tylko 
mniejszymi środkami będzie to zrobione. Te 800 tysięcy właśnie z tego 
przedsięwzięcia i 1,9 miliona z modernizacji nawierzchni dróg na terenie Gdańska, 
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te oszczędności po przetargach przeznaczamy jeszcze w tym roku na realizację 
modernizacji chodników w mieście. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Tu dwa razy pojawia się SP 16. Raz w modernizacji obiektów użyteczności 
publicznej, a drugim razem w termomodernizacjach, rozumiem… 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 
W zadaniu termomodernizacja jest za mało środków, tam one były w modernizacji 
ukryte i z modernizacji przenosimy na termomodernizację. Odrębne 
przedsięwzięcie stworzone, dlatego, że jest dofinansowanie, ale wciąż zadanie 
będzie realizowane. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Dobrze, zadanie będzie realizowane.  
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Panie przewodniczący. Myślę, że ponieważ te środki zaoszczędzone przesuwa się na 
rewitalizację chodników, to w tym wypadku będą mógł się wstrzymać, nie będę 
przeciwny. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Nie ma więcej głosów, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – druk nr 1512 – 
w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się – 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 1512 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 38-
15/55/21/2014 
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Punkt – 3 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 1513 + 
autopoprawka. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1513 wraz z autopoprawką stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 30 października 2014 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.386.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1513 wraz z 
autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Podziękował za przedstawienie informacji.  
W punkcie trzecim zwiększa się kwotę, tam jest Miejski Ogród Zoologiczny, tam 
jest pozycja- sprzedaż biletów, dodatkowe dochody, jest prawie milion złotych. 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Dokładnie tak. Te bilety planowane w tym roku były o milion złotych większe do 
wykonania za zeszły rok i dodatkowo zostały wykonane o ten milion złotych, a 
podejrzewam, ze to było szacowane jeszcze nie na bazie października, gdzie 
została otwarta lwiarnia, tak, że będzie jeszcze większe wykonanie ponadplanowe. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Proszę powiedzieć, czy te pieniądze w jakiś sposób wracają później do ZOO, w 
przyszłym roku na przykład? 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

Z tej kwoty 980 tysięcy złotych, ZOO dostało prawie 500 tysięcy złotych a te 480 
tysięcy poszło na zmniejszenie deficytu. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Te środki na chodniki uda się jeszcze w tym roku wykorzystać? 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu i Podatków 

To jest na wniosek Zarządu Dróg i Zieleni, są po prostu przygotowani, żeby je 
wykorzystać. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1513 wraz z autopoprawką - w zakresie 
działania Komisji.  
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Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się – 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, 
zawarty w druku nr 1513 wraz z autopoprawką – w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 38-15/56/22/2014 

 
Punkt – 4 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2014 rok. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Członkowie Komisji otrzymali na pocztę mailową sprawozdanie z działalności 
Komisji za 2014 rok. Zapoznaliście się Państwo z tym sprawozdaniem. Czy są jakieś 
uwagi? Nie ma uwag. Kto z członków Komisji jest za przyjęcie sprawozdania z 
działalności Komisji rewitalizacji za rok 2014? 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 
rok 2014. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 

Punkt – 5 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Spraw wniesionych ze strony członków Komisji nie ma. Dzisiejszy porządek obrad 
został wyczerpany. Zamykam posiedzenie Komisji. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 9:00. 
 

 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Dariusz Słodkowski 
 

 
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 
 
 
 


